

心理科学进展

(Xinli Kexue Jinzhan)



第 27 卷第 10 期

2019 年 10 月出版

目 次

· 研究前沿 ·

- 任务转换训练和执行功能可塑性 王梓宇 孔子叶 朱荣娟 游旭群 (1667)
- 增龄性联结记忆损伤及其影响因素 赵梦阳 郭若宇 毛伟宾 赵参参 (1677)
- 环境光照的认知功效及其调节因素与作用机理
..... 汝涛涛 李 芸 钱 柳 陈庆伟 钟罗金 李静华 周国富 (1687)
- 肢体形状和肢体动作表征的早期发展 杜碧煊 张明明 张珂烨 任 杰 何蔚祺 (1703)
- 自闭症谱系障碍个体的焦虑：发生机制、评估与治疗 刘春燕 陈功香 (1713)
- 反社会人格障碍的神经生物学基础及其司法启示
..... 刘宇平 赵 辉 李珊珊 张 卓 杨 波 (1726)
- 美的就是好的？外貌吸引力在亲密关系中的作用 李 雪 郑 涌 (1743)
- 为什么信息超载损害决策？基于有限认知资源的解释 车敬上 孙海龙 肖晨洁 李爱梅 (1758)
- 农耕-游牧文化下风险偏好的差异：证据与分析框架 续志琦 辛自强 (1769)
- 组织行为学领域妒忌研究的不同视角、分歧和未来方向
..... 刘得格 朱伟春 李文东 朱 婷 刘 芳 (1780)

投稿及投稿须知请登陆本刊网站 <http://journal.psych.ac.cn>

ADVANCES IN PSYCHOLOGICAL SCIENCE

Volume 27, Number 10

October, 2019

Contents

• Regular Articles •

- Task-switching training and plasticity of executive function
..... WANG Ziyu; KONG Ziye; ZHU Rongjuan; YOU Xuqun (1676)
- Age-related associative memory deficit and its influential factors
..... ZHAO Mengyang; GUO Ruoyu; MAO Weibin; ZHAO Cancan (1686)
- Acute cognitive effect of ambient light exposure and its moderators and underlying mechanism
... RU Taotao; LI Yun; QIAN Liu; CHEN Qingwei; ZHONG Luojin; LI Jinghua; ZHOU Guofu (1702)
- Early development of the body shape and body movement in infancy
..... DU Bixuan; ZHANG Mingming; ZHANG Keye; REN Jie; HE Weiqi (1712)
- Anxiety in individuals with Autism Spectrum Disorders: Mechanism, assessment and treatment
..... LIU Chunyan; CHEN Gongxiang (1725)
- The neurobiological evidence of antisocial personality disorder and its judicial implications
..... LIU Yuping; ZHAO Hui; LI Shanshan; ZHANG Zhuo; YANG Bo (1742)
- What is beautiful is good? The role of physical attractiveness in intimate relationships
..... LI Xue; ZHENG Yong (1757)
- Why information overload damages decisions? An explanation based on limited cognitive resources
..... CHE Jingshang; SUN Hailong; XIAO Chenjie; LI Aimei (1768)
- Differences in risk preferences under farming and nomadic cultures: Evidence and analysis frameworks
..... XU Zhiqi; XIN Ziqiang (1779)
- Perspectives, divergences, and future directions in organizational envy research
..... LIU Dege; ZHU Weichun; LI Wendong; ZHU Ting; LIU Fang (1792)